
Zápis z jednání OV Praha  

Datum konání: 19.8. 2021 Audit Sulice Novodvorská 

Přítomni: Ing. Eva Pařenicová, Ing. Cyril Neumann, Robert Pokorný, Kateřina 

Havlíčková, Ing. Renata Habásková, Ing. Ilona Neumannová 

Program: 

1. Rozpočet oblasti Praha pro rok 2021 

2. Vyhodnocení Oblastního mistrovství a dosud probíhajících MČR 

3. Příprava Oblastní Konference ČJF 

4. Delegování Ing. Pařenicové za Oblast pražskou jako člena komise pro úpravu 

stanov ČJF, návrhy 

5. SCM - 2022 

6. Dotace a jejich uplatnění 

7. Pořádání kurzu rozhodčích v Oblasti Praha – JK Ronex pořadatel 

8. Vyrobení a rozdání zbylých cen za Jezdeckou ligu 2020 a 2019 

 

 

1/ Rozpočet oblasti Praha pro rok 2021 

V souvislosti s nadcházejícím čerpání oblastních prostředků pro zajištění OM a účastí 

pražských jezdců na MČR představila Ing. Pařenicová členům OV ČJF Praha rozpočet pro 

rok 2021. 

 

2/ Vyhodnocení Oblastního mistrovství a dosud probíhajících MČR 

     Vyhodnocení společného šampionátu OM Prahy a Středních Čech konaného ve 

Zduchovicích: 

- OV se shodl na zájmu pokračovat ve spolupráci i v příštím roce  

- důležité je lépe připravit rozpis, což bude vyžadovat společné setkání zástupců 

obou oblastí pro využití všech zkušeností z letošního šampionátu 

o za oblast Praha trvat na konání otevřených soutěží pouze pro účastníky 

šampionátu 

o stanovit sbor rozhodčích z obou zúčastněných oblastí 

o na konci letošního roku svolat schůzku zúčastněných a dohodnout i 

společnou přípravu cen, pohárů tak, aby byly ve stejném duchu, nejlépe si 

rozdělit co která oblast zajistí 

o s pořadatelstvím šampionátu ve Zduchovicích byla vyjádřena spokojenost 

 

3/ Diskuze o blížící se Konferenci ČJF 

- je nezbytné svolat Oblastní konferenci a dodržet stanovené postupy dle Stanov 

o svolat na termín nejméně 1 měsíc před konání celostátní konference 

o zajistit sál a občerstvení 

- Datum konání konference - 30. 9. 2021 

o obeslat sekretáře a sekretariát ČJF, aby se termíny nekřížily 

 

4/ Delegování do komise na změnu stanov ČJF za OV Praha 

- jednohlasně schválena za OV Praha Ing. E. Pařenicová 

 

 



5/ SCM 2022 

- v současné době probíhá výběr trenérů pro SCM, která by měla začít pracovat od 

konce letošního roku, z důvodu covidové pandemie se letos SCM nekonala 

 

6/ Diskuze k mimořádným dotacím NSA – Movité investice 

- diskuse o dotační podpoře účastníků a reprezentantů 

- návrhy na vybavení jezdců, konfrontace s tím, co je při nákupu vybavení 

podporou pořadatelů a co opravdu slouží pro podporu jezdců 

- diskuze k návrhům, které byly podány jako oblastmi, tak VV ČJF  

 

7/ Pořádání kurzu rozhodčích v Oblasti Praha – JK Ronex pořadatel 

- OV schválil pořádání kurzu rozhodčích pro skoky, všestrannost a drezuru v oblasti 

Prahy v JK Ronex. Lektoři Ing. Vít Čmolík a Jan Metelka 

- Sekretariát oblasti pověřen předat záměr pořadatelství kurzu VV ČJF ke schválení 

 

8/ Zbylé ceny za Pražskou jezdeckou ligu 

- skokanům byly předány ceny v rámci OM Skoky ve Zduchovicích 

- drezuristé by je mohli dostat na OM v Hradištku 8. 10. 

- vyrobené ceny za PJL roku 2019 budou předány samostatně bez ceremoniálu, 

popř. zástupcům subjektů v rámci oblastní konference 

 

Zápis zpracovala Ing. Ilona Neumannová (23. 8. 2021) 

 


